
Beste Oosterzelenaar,

Proficiat! “Waarom en waarvoor”, zal u

wellicht denken. De N-VA van Oosterzele

wenst u proficiat bij het communie- of lente -

feest van uw kind. 

Waarom doen we dat? 

We zouden het graag persoonlijk doen, met

een kaartje of een attentie, maar we ken-

nen u niet allemaal persoonlijk en de wet

laat niet toe dat de databanken daarvoor

geraadpleegd worden. We doen het dus op

deze manier: proficiat aan alle Oosterzeelse

kinderen die hun communie deden of lente-

feest vierden!   

N-VA Oosterzele bouwt 
Eind dit jaar zijn we halfweg deze bestuurs-

periode. Waar staan we? Wat hebben we al

verwezenlijkt? En wat moeten we nog

doen? Het zijn allemaal vragen die opbor-

relen. Na een periode van schaarste mogen

we geen overspannen verwachtingen koes -

teren. Maar de ‘bouwperiode’ is wel inge-

zet. Daar zijn we vast van overtuigd. In

Vlaanderen compenseert de private job-

groei de afbouw van overheidsbanen. De

economie groeit, niet door overheidscon-

sumptie – zoals vroeger – maar door priva-

te consumptie. Echte groei dus, en geen

groei ‘op de poef’. En ondertussen zetten

we onze financiën op orde. De nettolonen

moeten stijgen door minder belastingen te

heffen zodat u dit ook in uw portemonnee

voelt. 

Daarnaast gaan we voluit voor meer veilig-

heid. Oosterzele is té vaak doelwit van inbre-

kers, de verkeersveiligheid dient verhoogd te

worden en wie met de netheid in de gemeen-

te een loopje neemt wordt aangepakt. 

In 2019 moeten we in een warme toekomst

leven. In een Oosterzele waar iede reen zich

thuis voelt. Daarom willen we investeren in

sociale woningbouw, waterzuivering, fiets-

paden, het gemeentehuis, de zorg voor

onze mensen. 

De motor slaat weer aan. We zijn vertrok-

ken. Maar we zijn er nog niet. We hebben

nog een lange weg af te leggen.

Jeroen De Cock,
voorzitter N-VA Oosterzele

Zorg om het milieu? 
Uiteraard, maar
niet onbezonnen
Het Burgemeestersconvenant is een

Europese beweging waarin lokale

en regionele overheden deelnemen

door vrijwillig toe te zeggen de

energie-efficiëntie en het gebruik

van duur zame energiebronnen te

verhogen. Door het ondertekenen van

dit convenant verbinden steden en

ge meenten zich om hun CO2-uitstoot

met minstens 20 % te verminderen

tegen 2020. Is dit een nobele

gedachte? Uiteraard.

Maar als men vraagt of Oosterzele

‘zomaar’ dat conve nant moet onder-

tekenen is een populistisch ant-

woord, in dit geval ‘ja’, niet altijd het

beste antwoord.

Het convenant verplicht de burge-

meesters de gemeentelijke structu-

ren aan te passen en het nodige per-

soneel in te zetten om de vereiste

acties te kunnen ondernemen. Met

andere woorden, er hangt een niet

gering kostenplaatje aan vast.  
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Simon Lejeune
Bestuurslid N-VA
simon.lejeune@n-va.be

CO2-vervuiling

100 Vlaamse leeuwenvlaggen gratis!
N-VA Oosterzele schenkt aan de eerste 100 geïnteresseerde Oosterzelenaren
een gratis leeuwenvlag. Aan te vragen bij Oosterzeels N-VA-voorzitter Jeroen
De Cock vóór 1 juli op jeroen.decock@n-va.be of 0486 45 73 98. We brengen
de vlag vóór 11 juli, de Vlaamse feestdag, bij u thuis.

Jeroen De Cock 
voorzitter N-VA Oosterzele

OCMW-raadslid
Lid vast bureau OCMW

jeroen.decock@n-va.be
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Wist je dat ...
- het heus niet alleen ‘de landbouwers’ of ‘de

gemeenten’ zijn die moeten rekening houden

met de klimaatregels die er moeten voor zorgen

dat onze wereld leefbaar blijft? Opel-baas Karl-

Thomas Neumann verklaarde in een interview

dat er zware gevolgen zijn verbonden aan de

invoering van de CO2-reglementering voor de

Europese auto-industrie: “nieuwe auto’s zul-
len tot 3 000 euro duurder worden door de

verlaging van de Europese CO2-norm na 2020.”

- het water nergens zo vuil is als in
Vlaanderen? Geen enkele van de 700 Vlaamse

waterlopen is proper genoeg om aan de

Europese normen te voldoen (bron VMM). Ons

land scoort - samen met Nederland - het

slechtst in heel Europa: 0 %. Grote boosdoener

is de landbouw: mest en bemesting zijn mee

verantwoordelijk voor het hoge fosfor- en stik-

stofgehalte in ons water. Een tweede probleem

is nog steeds dat het huishoudelijk afvalwater

nog te veel in de beek of in de ondergrond

terechtkomt.

OOSTERZEELS N-VA-NIEUWS

Afvalbeheersing, de kentering is er

Een zak restafval van 60 liter aanbieden

kost in de ILvA-gemeenten 1,5 euro. Een 

grijze restafvalcontainer van 240 liter gevuld

in Oosterzele laten ledigen kost 6 euro. Dat is

dus krak hetzelfde als in de andere gemeen-

ten die bij ILvA aangesloten zijn, maar hier

hebben we er het ‘gemak van de bak’ bij.

Het zou meer kunnen zijn, maar we stellen

toch vast dat de afvalberg met meer dan 

30 000 kilogram restafval verminderde.

Het aantal sluikstortingen is niet verhoogd,

de pakkans wél.  

Dat er nu een derde minder uit de algemene

belastingmiddelen geput wordt, is meegeno-

men. Want afvalbewuste mensen betaalden

evenveel dan wie bergen afval produceert. 

Missie geslaagd dus. Kan het beter?

Natuurlijk. En we werken eraan.  

Enkele cijfertjes
In 2014 betaalde Oosterzele voor afvalver-
werking 134.121,08 euro minder dan in 2012. 

> 2010:  1.067.253,49 euro
> 2011:  1.081.189,80 euro
> 2012:  1.081.189,74 euro
> 2013:  997.477,14 euro
> 2014: 947.068,66 euro
De tariefaanpassing die begin 2014 werd
doorgevoerd zorgde ervoor dat wie op de
eigen afvalproductie let, daar ook voor
beloond wordt en minder betaalt. Toch
blijkt uit de cijfers dat de Oosterzelenaar de
prijs niet te hoog vindt. De afvalberg in
Oosterzele is verminderd, maar is nog
steeds de grootste in het ILvA-gebied. Het
kan dus nóg beter. Wel blijft de Oos ter zeel -
se restafvalberg (145,6 kg/inw) voor het
eerst onder het Vlaamse streefdoel (150
kg/inw). 

Vervolg van bladzijde 1.

Natúúrlijk moeten gemeenten durven

investeren in de positieve 

ondersteuning van het milieu. 

Maar een tweede punt van discussie

komt dan naar boven. Is het realis-

tisch dat een landelijke gemeente

als Oosterzele zijn CO2-uitstoot kan

reduceren met 20 % tegen 2020? 

De meest recente cijfers leren ons

dat de CO2-uitstoot in Oosterzele in

het jaar 2012 4,20 ton per inwoner

bedroeg. 

Indien we het convenant zouden

volgen, zou dit tegen 2020 moeten

dalen naar 3,36 ton per inwoner.

Van de naburige gemeenten komt

enkel Herzele in de buurt. 

Bovendien is het moeilijker om de

vermindering van 20 %, die door

het convenant wordt verplicht, te

realiseren omdat de CO2-uitstoot

van Oosterzele al relatief laag is. De

laatste jaren wordt bij gemeentelijke

beslissingen steeds het milieueffect

onderzocht en duurzaamheidsmaat-

regelen genomen.

Conclusie
Ook voor een landelijke gemeente

is het van belang de CO2-uitstoot te

verminderen. Het is echter nog

maar de vraag of Oosterzele het

convenant moet ondertekenen. In

Oosterzele is de uitstoot relatief

lager, dus moeilijker te verminderen.

En er is het kostenplaatje, waarbij

we ons kunnen afvragen of die

euro’s niet beter onmiddellijk kun-

nen ingezet worden om daadwerke-

lijk de CO2-uitstoot te verminderen

in plaats van uit te geven aan ‘een

stok achter de deur’.

Een onderzoek is dus zeker op zijn

plaats vóór er opnieuw een ver-

plichting opgelegd wordt.

CO2-vervuiling

N-VA-schepenen Jan Martens (links)
en Han na Courtijn (rechts) luister-
den aandachtig toen de minister
van Landbouw en Milieu op uit -
nodiging van de Land- en Tuin -
bouw raad in Stokerij Van Damme
uitleg kwam geven over de nieuwe
regels waar landbouwers mee te
maken krijgen in verband met stik-
stofvervuiling.

Het bleek duidelijk dat iedereen nog
veel meer inspanningen - en dat
vertaalt zich ook financieel - zal
moeten leveren als we een wereld
willen krijgen met propere lucht,
water en bodem.



N-VA Oosterzele blijft aandringen op een snelle ontdubbeling van de N42 op Oosterzeels grondgebied en zet daarvoor alle moge-

lijke middelen in. Vlaanderen moet inzien dat dit echt een van de zwartste punten is en dat elk uitstel de kans op ongelukken gro-

ter maakt. Ook de economische schade door files en onbereikbaarheid wordt steeds groter.     

De N42-saga

N-VA Oosterzele dringt aan op snelle ontdubbeling

Gemeente ondersteunt 
burgerinitiatief ‘Repair Café’

Tijdens de milieuweek in Oosterzele die onder de

bevoegdheid van N-VA-schepen van milieu Jan Mar tens

werd georganiseerd, konden de inwoners ook het

Repair Café bezoeken in de gemeenteschool van

Oosterzele. Het is een initiatief waarbij verschillen-

de inwoners de handen in elkaar slaan en bezoe-

kers trachten te helpen via kleine herstellingen die

men moeilijk in de handel gedaan krijgt.  Op die

manier belanden die spullen minder snel op de

afvalberg.  

Schepen van Milieu Jan Martens: “Elk eerlijk
initiatief van inwoners dat een bijdrage kan

leveren aan het verminderen van de afvalberg ver-
dient steun. We geven die dan ook.”“

Het Autonoom Gemeentebedrijf (AGB)

van Oosterzele laat de sportvloer van de

‘kleine turnzaal’ in de sporthal deze

zomer, tijdens de kalme gebruiksperiode,

vernieuwen. Hoognodig werk, zo blijkt.

De werken kosten 8.295 euro (excl. BTW).

Kleine turnzaal
sporthal krijgt

nieuwe vloer

De N-VA koestert verenigingen
In Oosterzele kunnen erkende verenigingen bepaalde voordelen genieten. Heeft je

vereniging nog geen erkenning aangevraagd? Doe het dan snel: www.oosterzele.be

> Bestuur > Ik neem deel aan het beleid > Adviesraden of via 09 363 99 45.




